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ZAPISNIK  
SA 2. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 25. svibnja 2023. (četvrtak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice VMO Banderovo održane 11. travnja 2023. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 

 
DNEVNI RED 

 

1. Rebalans Financijskog plana Vijeća MO Banderovo za 2023. godinu 
2. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2024. godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 

 
AD – 1 
Tajnica je upoznala vijećnike s rebalansom Financijskog plana za 2023. godinu. Ovim rebalansom 
usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim izvršenjem, odnosno preostali dio plana 
raspoređen je na sljedećih devet mjeseci 2023. godine po novom ustrojstvu, na nove proračunske 
razdjele za rashode i izdatke. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno prihvatio Rebalans Financijskog plana za 2023. godinu Vijeća 
Mjesnog odbora Banderovo. 

 
AD – 2  
Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata i 
udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2024. godinu Vijeću MO 
Banderovo pristigli su zahtjevi i prijedlozi. Temeljem pristiglih prijedloga građana i prijedloga 



vijećnika MO Banderovo sastavljena je lista Prijedloga prioriteta za 2024. godinu koja se predaje 
nadležnom Komunalnom sustavu na daljnju obradu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Na temelju prijedloga izradit će se program i utvrditi 
prioritete za 2024. godinu koji će po njihovom usvajanju na Gradskom vijeću činiti 
sastavni dio Plana raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture.  

 
AD – 3 – KOKMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1  
U Ulici Rudolfa Tomšić kod kućnog broja 30 nalazi se šahta T-coma koja nema gumenu zaštitu, pa 
prilikom prolaska vozila širi buku i lupa. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Dostaviti zahtjev T-com da postave gumenu zaštitu.  
 
AD – 3 – 2  
U Vukovarskoj ulici na parkiralištu kod kućnog broja 43 nalazi se vozilo marke Citroen tamno plave boje 
koji nema registarske tablice. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje, obavijestiti komunalno redarstvo.  
 
AD – 3 – 3   
U dječjem parku u Velebitskoj ulici na zelenoj površini djeca su iskopala veliku rupu pokraj bora, pa 
postoji mogućnost prilikom jačeg nevremena da isti padne i prouzroči štetu. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje, dostaviti obavijest Komunalnom sustavu.  
 
AD – 4 – RAZNO 
AD – 4 – 1  
Tajnica mjesnog odbora obavijestila je prisutne da je Gradonačelnik uputio Poziv na prezentaciju rada 
mjesne samouprave koje će se održati u četvrtak, 01. lipnja o.g. s početkom u 17 sati u Gradskoj 
vijećnici. Prezentaciji će prisustvovati predsjednik i zamjenik predsjednika Vijeća MO: Siniša Malčić i 
Velimir Horvat te Danijel Simčić. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,40 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                       Predsjednik Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                        Siniša Malčić 

 


